



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

NOVEMBER / NOVEMBRE 2023

Hello,

Every year on November 11, Canadians pause in a silent moment of remembrance for the men and women who have served and continue to serve our country during times of war, conflict, and peace. If you are interested in attending a Remembrance Day Service, here is a list of the ceremonies I am aware of that are taking place in Nickel Belt on Saturday November 11th:

Capreol: Capreol Cenotaph, 5 Hannah Street - Assembly at 10:00 am and Service at 10:45 am

Chelmsford: Parade leaving Chelmsford Legion, 3524 Errington Avenue at 10:30am

Falconbridge: Falconbridge Community Center, 63 Edison Road at 10:45 am

Gogama: War monument at the Gogama Community Centre, 1 Low Avenue at 11:00 am

Levack: Levack Cenotaph, Levack Drive - Ceremony at 10:45 am

Onaping: Onaping Falls Cenotaph, 3 St. James Street, Ceremony at 12:00 pm, wreath laying at 1:00 pm followed by a luncheon

Sudbury South End: Lockerby Legion, 2200 Long Lake Road at 10:40 am

To learn more about ways to remember, you can visit this website:

www.ontario.ca/page/remembrance-day

If you have questions, please call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990**.

Until next month...

Bonjour,

Chaque année le 11 novembre, les canadiens s'arrêtent pour un moment de silence en commémoration des hommes et des femmes qui ont servi et continuent de servir notre pays en temps de guerre, de conflit et de paix. Si vous souhaitez assister à une cérémonie du jour du Souvenir, voici une liste des cérémonies qui, à ma connaissance, se déroulent à Nickel Belt le 11 novembre :

Capreol : le Cénotaphe de Capreol, 5, rue Hannah - Rassemblement à 10 h et service à 10 h 45

Chelmsford : la parade part de la Légion de Chelmsford, 3524 Errington Avenue à 10 h 30

Falconbridge : le Centre communautaire de Falconbridge, 63, chemin Edison à 10 h 45

Gogama : le Monument aux morts au centre communautaire de Gogama, 1, avenue Low à 11 h

Levack : le Cénotaphe de Levack sur la promenade Levack à 10 h 45

Onaping : le Cénotaphe d'Onaping Falls, 3 rue St. James, cérémonie à 12 h, dépôt de couronnes à 13 h, suivi d'un léger repas

Sud de Sudbury : la Légion de Lockerby, 2200, chemin Long Lake à 10 h 40

Pour en savoir plus sur les moyens de se souvenir, vous pouvez visiter ce site web :

www.ontario.ca/fr/page/jour-du-souvenir

Si vous avez des questions, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**.

Au mois prochain...

705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca